
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 16. septembra 2010 

 

 

 

Prítomní:                 Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak,Mgr.Anna Babjaková,  

                                    MagdalénaJuhásová,JánTejgi, Ing.Dušan Cacara, MUDr. Dana 

                                    Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová,  

                                    Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Návrhová komisia: Ing. Jozef Dvorščák, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                 Venglarčíková 

Hlasovanie: Za: Ján Tejgi, Martin Šuľak,Mgr. Kamil Hajdučko, 

                                    MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                    Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Magdaléna Juhásová, Ing.  

                                    Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia  

                                    Harmanová  

 

Overovatelia:          Ing. Jozef Dvorščák, Mgr. Anna Babjaková 

                                   Hlasovanie: Za : Ján Tejgi, Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, 

                                   MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                   Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Magdaléna Juhásová, Ing. 

           Dušan Cacara, Zdrţal sa : Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia  

                                   Harmanová  

 

      

Zapisovateľka:         Jana Balická 

 

O t v o r e n i e 

Riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva otvoril o 14,30 hodine a viedol Ing. Vladimír 
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Dunajčák, ktorý privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

P r o g r a m : 

1.    Otvorenie 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.    Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.    Kontrola plnenia uznesení   

5.    Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.    Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady  

       a drobné stavebné odpady na území mesta Stráţske  

7.    Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

8.    Návrh Dodatku č. 1 k VZN mesta Stráţske č. 2/2009 o opatrovateľskej sluţbe 

9.    Návrh Vnútorného predpisu : Zásady postupu pri podávaní, prijímaní, evidovaní,  

       prešetrovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania sťaţností fyzických osôb  

       a právnických osôb v podmienkach samosprávy mesta Stráţske 

10.  Návrh Vnútorného predpisu : Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v Stráţskom 

11.  Štatút Centra voľného času so sídlom na Druţstevnej ulici č. 509 v Stráţskom 

12.  Informácia o platení dane z nehnuteľnosti, dane za psa, dane za ubytovanie, dane za  

       nevýherné hracie prístroje, dane za uţívanie verejného priestranstva a poplatok za  

       komunálne odpady za rok 2010 k 31.07.2010 

13.  Plnenie príjmov rozpočtu a čerpanie výdavkov rozpočtu mesta za I. polrok 2010 

14.  Určenie volebných obvodov a počtu poslancov pre funkčné obdobie 2010 - 2014 

15.  Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi v meste Stráţske za I.    

       polrok 2010 

16.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole personálnej agendy zamestnancov  

       MsÚ  

17.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o následnej finančnej kontrole príjmovej  

       poloţky 212003 – príjem z prenájmu budov, priestorov a objektov za rok 2009   

18.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole evidencie a zúčtovania cenín  

       ( pokutových blokov ) na Mestskej polícii  

19.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole plnenia opatrení vyplývajúcich  

       z kontrol v I. polroku 2010  

20.  Informácie zo zasadnutí komisií 

21.  Interpelácie poslancov 

22.  Diskusia 

23.  Záver 
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Hlasovanie za schválenie programu: 

       Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, 

Ján Tejgi, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorčák,       

Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

 

K bodu č. 4 : Kontrola plnenia uznesení 

 

Informuje primátor : 

Úlohy z uznesenia č. 177/2010 zo dňa 01.07. 2010: 

 

-Doplniť finančnú analýzu škôl a školských zariadení o čerpanie rozpočtu za I. polrok 2010 

s komentárom - úloha  je splnená, materiál bol písomný, mali ho poslanci k dispozícii doma. 

Úvodný komentár mala Bc. Jurečková, v ktorom navrhla spracovať ešte posledný štvrťrok 

r. 2010. 

Ing. Cacara – táto analýza obsahuje údaje, ktoré sú upravované podľa potreby, sú 

zavádzajúce, ťaţko sa urobí nejaký záver, sú ťaţkým východiskom pre urobenie záverov. 

Mala by byť zvolaná pracovná porada aj s účasťou riaditeľov škôl a školských zariadení 

a dnes túto analýzu zobrať na vedomie. 

Mgr. Babjaková – uţ sme spracovali 3 analýzy a nič sme nevyriešili, nemáme ţiadne 

východisko, nemôţeme to donekonečna odkladať, uţ sa mala dávno  konať porada 

s riaditeľmi škôl a školských zariadení, nech sa uţ všetko dorieši. 

Ing. Cacara navrhol prestávku, aby sa poslanci dohodli na ďalšom postupe v tejto záleţitosti. 

Hlasovanie za prestávku :  

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Po prestávke pokračovala vo vedení zasadnutia zástupkyňa primátora PhDr. Bušaničová, 

ktorým ju poveril primátor pre jeho neodkladné povinnosti, ktoré mu v tomto čase vznikli. 

PhDr. Bušaničová navrhla zmenu v návrhovej komisii vzhľadom k tomu, ţe bola poverená 

vedením zasadnutia MsZ. Do návrhovej komisie a za overovateľku navrhla namiesto seba 

Mgr. Babjakovú. 
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Hlasovanie:  

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, Ján 

Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Martin Šuľak 

 

PhDr. Bušaničová na základe dohody poslancov počas prestávky predniesla návrh na 

schválenie do uznesenia v nasledovnom znení: 

MsZ žiada primátora : 

Zvolať pracovné stretnutie poslancov mestského zastupiteľstva a odborných pracovníkov 

mestského úradu  za účasti riaditeľov škôl a školských zariadení. 

T : 23.9.2010  

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan 

Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

MsZ berie na vedomie Finančnú analýzu škôl a školských zariadení za I. polrok 2010 

s komentárom. 

 

-úloha vypracovať analýzu energetickej spotreby v Dome kultúry od r. 2007 do 30.06. 2010  

Úloha je splnená, písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Bc. Jurečková 

informovala o moţných spôsoboch šetrenia vody a tepla. 

p. Tejgi – navrhujem namontovať merače na kaţdom poschodí, aby si kaţdý riaditeľ 

kontroloval a šetril – úloha pre riaditeľov, sú to nenormálne spotreby vody a tepla. 

Mgr. Babjaková – je to starší problém, rozprávali ste o tom s riaditeľmi ? 

Bc. Jurečková – vedia o tom, kontrolujú to, ale navrhujem stretnúť sa so všetkými, ktorí 

sídlia v Dome kultúry. 

p. Juhásová – z vlastnej skúsenosti zo zdravotného strediska navrhujem namontovať merače, 

osvedčilo sa to a v kaţdej ambulancii sa šetrí. 

PhDr. Bušaničová – je niekto prítomný zo zamestnancov MsÚ pri odpisovaní  centrálneho 

merača, ak nie, tak poveriť  tým zamestnanca. Merače by mali byť určite na kaţdom 

poschodí, aby sa skutočne šetrilo. 
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Bc. Jurečková –  áno je , ale Domspráv  niekedy nespolupracuje a dopredu neinformuje, ale 

uţ je dohodnuté, ţe to budú hlásiť niekoľko dní vopred na sekretariát MsÚ.  

p. Šuľak – súhlasím s namontovaním meračov, ale aby nevznikli na ich montáţ vysoké 

náklady. 

Ing. Cacara – navrhujem tento materiál zobrať na vedomie, zvolať pracovné stretnutie 

a spracovať návrh, technické riešenie, ako by to mohlo byť zrealizované. 

PhDr. Bušaničová – je potrebné zvolať pracovné stretnutie so zodpovednými vedúcimi 

zamestnancami Mestského kultúrneho strediska a dohodnúť s nimi aj financovanie. 

 

Analýzu energetickej spotreby v Dome kultúry od r. 2007 do 30. 06. 2010 MsZ berie na 

vedomie. 

-Úloha pripraviť podklady pre prípravu rozpočtu na roky 2011 – 2013 v zmysle 

harmonogramu prípravy rozpočtu na roky 2011 – 2013. 

Ing. Lecáková informovala o tom, ţe niektoré podklady ešte neboli doručené, takţe sa na tom 

ešte pracuje. 

-Úloha prehodnotiť organizačnú štruktúru MsPS a predloţiť na najbliţšie zasadnutie MsZ 

s komentárom: 

PhDr. Bušaničová informovala,  ţe na pracovnom stretnutí pred zasadnutím MsZ sa poslanci 

dohodli na niektorých náleţitostiach a úpravách štruktúry MsPS, čo taktieţ potvrdil riaditeľ 

MsPS Ing. Makara . 

 

Hlasovanie za schválenie organizačnej štruktúry Mestského podniku služieb mesta Strážske : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

  

-Úloha predloţiť informáciu o stave vymáhaných pohľadávok od bývalých nájomníkov 

ubytovne Chemik I A,B,2 – obdobie 1-6/2010 

úloha je splnená, písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. 

 

MUDr. Jurečková – neviem si predstaviť ako bude p. Tokárová splácať taký vysoký dlh, je to 

skoro 250 tis. Sk. 

Mgr. Voľanská – rieši sa to súdnou cestou, exekútorom. 
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Ing. Dvorščák –nie je to prehľad všetkých pohľadávok, iba úhrad za I. polrok 2010. 

Pohľadávky u týchto neplatičov činia iba cca1 mil. Sk, pričom bola na predchádzajúcom 

zasadnutí MsZ schválená úhrada za neplatičov Domsprávu v celkovej výške cca 2,7 mil. Sk 

a v rokoch 2002-2006 Domspráv pouţil finančné prostriedky mesta vo výške cca 2 mil. Sk na 

úhradu dlhov za neplatičov bez toho, aby MsZ o to poţiadal. 

Ing. Lecáková informovala o vymoţiteľných a nevymoţiteľných pohľadávkach, pričom 

potvrdila predchádzajúce údaje uvedené Ing. Dvorščákom s tým, ţe zoznam o všetkých 

neplatičoch je k dispozícii na MsÚ. 

Ing. Dvorščák – výška úhrad za I. polrok 2010 je cca 60 tis. Sk, čo je veľmi smiešna suma 

v porovnaní s celkovým dlhom neplatičov. Myslím, ţe bola urobená chyba, keď bol celý dlh 

za neplatičov uhradený  Domsprávu, tento uţ teraz nie je ničím motivovaný, aby vymohol 

čím viac finančných prostriedkov. 

Ing. Lecáková –na správcovskom účte je cca 33tis. €, sú to peniaze mesta, ktoré je potrebné 

previesť do fondu rezerv, sú tam aj prostriedky, ktoré uţ boli vymáhané predtým 

 

MsZ zobralo na vedomie informáciu o stave vymáhaných pohľadávok od bývalých 

nájomníkov ubytovne Chemik I A,B, 2 – obdobie 1-6/2010. 

Kontrolu plnenia uznesení zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 5 : Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Pripomienky Ing. Dvorščáka: 

– pred obytným blokom na ul. Vihorlatskej 625 sú po rôznych opravách uţ dlho veľké jamy, 

ktoré môţu spôsobiť aj poruchy na autách, za ktoré zodpovedá mesto, je potrebné čím skôr 

ich odstrániť. 

p. Šuľak – okrem jednej jamy, ktorá je veľmi veľká, sú ostatné v rámci moţnosti odstránené. 

- medzi blokmi na ul. Komenského je zanedbané volejbalové ihrisko, z ktorého je 

potrebné, aby MsPS odstránil trávu z antuky, takisto je potrebné odstrániť trávnatý 

povrch na volejbalovom ihrisku pred obytnými blokmi ul. Vihorlatská 625, 626.Opravu 

upevnenia sietí zabezpečím s tým, ţe uţ aj potrebné volejbalové siete sú k dispozícii. 

p. Šuľak – ihrisko je uţ upravené. 

p. Tejgi – treba poďakovať poslancovi Ing. Dvorščákovi za iniciatívu pri obnovení 

volejbalového ihriska aj za pomoci niektorých mládeţníkov. 
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Pripomienka Mgr. Babjakovej – pod chodníkom na kriţovatke pri kostole sú znovu veľké 

diery od hlodavcov 

p. Šuľak – priebeţne sa to realizuje, dávajú sa otravy. 

Pripomienky MUDr. Jurečkovej : 

 – na ul. Pod hradom bola sľúbená oprava asfaltu, dodnes to nebolo urobené, kedy môţeme 

s tým počítať. 

p. Šuľak – zatiaľ to nebolo zrealizované. 

- na ul. Pod hradom nefunguje ani jeden rozhlas 

p. Šuľak – nebolo moţné to zrealizovať, sú odstrihnuté kábely, koná sa v tejto veci, postupne 

sa realizuje systém bezdrôtového rozhlasu, je to finančne náročné. 

Pripomienky p. Tejgiho : 

 – novú cestu smerom do Krivošťan ničia kamióny 

p. Tejgi – doporučujem spevniť krajnicu, nech zástupca mesta  upozorní na to príslušné 

úrady. 

- zničené dopravné značenie na ul. Komenského 

PhDr. Bušaničová – bolo to opravené. 

- je potrebné, aby kroje folklórneho súboru boli čím skôr vrátené, ktoré boli poţičané do 

Vranova.  

Bc. Jurečková – protokol o preberaní krojov je podpísaný,  primátor uţ jednal so starostom 

obce Niţný Hrabovec p. Ratajom a vedúcim súboru p. Ťaskom, ale primátor im dal ešte 

výnimku, pretoţe mali ešte vystúpenie v Macedónsku. Do konca septembra budú vrátené. 

PhDr. Bušaničová – poveriť osobu, nevieme v akom stave sú kroje, ţiadať aj náhradu za 

poţičanie a za prípadné opotrebenie. 

Ing. Marko – keďţe zapoţičanie bolo dohodnuté na úrovni štatutárov, je potrebné aby aj na 

tejto úrovni bolo zabezpečené vrátenie. 

 

MsZ žiada primátora : 

Zabezpečiť vrátenie krojov z obce Nižný Hrabovec. 

T : 30.9.2010 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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Hlavný kontrolór – v časti F/1 MsZ ţiada primátora informovať MsZ o prijatých opatreniach 

na odstránenie nedostatkov zo záverov správ hlavného kontrolóra o kontrole č. 5,6,7 

a 10/2010 – nie je prerokovaná pre neúčasť primátora na dnešnom zasadnutí, predloţí sa na 

ďalšie zasadnutie MsZ. 

Riešenie pripomienok zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6 :Návrh VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Strážske  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár k tomuto materiálu 

mala p. Duncová, spracovateľka tohto materiálu, v ktorom informovala o jednej zmene v §10 

v porovnaní s minuloročným VZN. Zo strany poslancov neboli ţiadne pripomienky. 

 

Hlasovanie za schválenie VZN č./2010 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Strážske : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová,  Mgr. Kamil Hajdučko 

 

K bodu č. 7 :Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. K tomuto materiálu, o ktorom informovala 

PhDr. Bušaničová neboli ţiadne pripomienky. 

 

Hlasovanie za schválenie VZN č. 5/2010 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta fyzickým 

a právnickým osobám : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Mgr. Kamil Hajdučko 

 

K bodu č. 8 :Návrh Dodatku č. 1 k VZN mesta Strážske č. 2/2009 o opatrovateľskej 

službe 

 

O písomnom materiáli, ktorý mali poslanci k dispozícii doma podrobne informovala 

spracovateľka Mgr. Voľanská. 
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Hlasovanie za schválenie Dodatku č. 1 k VZN mesta Strážske č. 2/2009 o opatrovateľskej 

službe : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 9: Návrh Vnútorného predpisu : Zásady postupu pri podávaní, prijímaní, 

evidovaní, prešetrovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania sťažností fyzických osôb  

a právnických osôb v podmienkach samosprávy mesta Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. PhDr. Bušaničová mala úvodný komentár, 

v ktorom poukázala na to, ţe tento vnútorný predpis obsahuje všetky náleţitosti, ktoré má 

podľa zákona obsahovať. 

 

Hlasovanie za schválenie Vnútorného predpisu Zásady postupu pri podávaní, prijímaní, 

evidovaní, prešetrovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania sťažností fyzických osôb 

a právnických osôb v podmienkach samosprávy mesta Strážske : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 10:Návrh Vnútorného predpisu : Rokovací poriadok Mestského 

zastupiteľstva v Strážskom 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. 

MUDr. Jurečková – je moţné, aby poslanec hlasoval pri voľbe do funkcie, o ktorú sa 

uchádza, ako napr. u nás bola voľba hlavného kontrolóra. 

Ing. Marko – nie je zákaz, zákon o obecnom zriadení to neošetruje a nestanovuje ďalší 

postup. Hlavný kontrolór následne podrobne vysvetlil dôvody, prečo bola stanovená úloha 

vypracovať nový rokovací poriadok s termínom do 30.09.2010. 

 

Hlasovanie za schválenie Vnútorného predpisu Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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K bodu č. 11: Štatút Centra voľného času so sídlom na Družstevnej ulici č. 509 

v Strážskom 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mala PhDr. 

Bušaničová, ktorá poţiadala hlavného kontrolóra o vyjadrenie k tomuto materiálu.  

Ing. Marko vysvetlil niektoré časti tohto štatútu s tým, ţe je v súlade s príslušnými zákonmi. 

 

Hlasovanie za schválenie Štatútu Centra voľného času so sídlom na Družstevnej ulici č. 509 

v Strážskom : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Martin Šuľak, Ján 

Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Ing. Dušan Cacara 

 

MUDr. Jurečková navrhla prestávku v rokovaní MsZ. 

Hlasovanie za prestávku: 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Martin Šuľak, Ján 

Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Ing. Cacara 

 

K bodu č. 12 : Informácia o platení dane z nehnuteľnosti, dane za psa, dane za 

ubytovanie, dane za nevýherné hracie prístroje, dane za užívanie verejného 

priestranstva a poplatok za komunálne odpady za rok 2010 k 31.07.2010 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Spracovateľka tohto materiálu p. Duncová 

podrobne informovala o stave nedoplatkov a o problémoch s ich vymáhaním. 

MUDr. Jurečková – je vypracovaný splátkový kalendár ? 

p. Duncová – nie je, sú zasielané upomienky, výzvy a v prípade potreby je uplatňované 

záloţné právo. 

Túto informáciu MsZ berie na vedomie. 

 

K bodu č. 13 : Plnenie príjmov rozpočtu a čerpanie výdavkov rozpočtu mesta za I. 

polrok 2010  

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Ing. Lecáková podrobne informovala 

o stave príjmov a výdavkov rozpočtu mesta za I. polrok 2010 a zároveň zodpovedala na 

pripomienky PhDr. Bušaničovej a Ing. Venglarčíkovej. 
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Plnenie príjmov rozpočtu a čerpanie výdavkov rozpočtu mesta za I. polrok 2010 MsZ zobralo 

na vedomie. 

 

Návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Podrobný komentár k nemu mala Ing. 

Lecáková. 

Hlasovanie za schválenie I. zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010 : zvýšenie 

výdavkov  o 167 424,57 € pri dosiahnutí vyšších príjmov o 167 424,57 €. 

Príjmy :  

Bežný rozpočet     2 657 782,93 € 

Kapitálový rozpočet        656 097,00 € 

Finančné operácie       198 420,64 € 

Príjmová časť po zmene vo výške   3 512 300,57 € 

Výdavky : 

Bežný rozpočet     2 611 030,57 € 

Kapitálový rozpočet        814 211,00 € 

Finančné operácie           87 059,00 € 

Výdavková časť po zmene vo výške   3 512 300,57 € 

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný vo výške  3 512 300,57 € 

 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 14 :Určenie volebných obvodov a počtu poslancov pre funkčné obdobie  

2010 – 2014 

 

PhDr. Bušaničová informovala o nutnosti schválenia volebných obvodov a počtu poslancov 

MsZ pre funkčné obdobie 2010 – 2014. 

 

MsZ určuje :  

 

1. Jeden volebný obvod pre voľby do samosprávy mesta Strážske pre volebné obdobie  
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2010 – 2014. 

2. 11 poslancov mestského zastupiteľstva na volebné obdobie 2010 – 2014. 

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan 

Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

K bodu č. 15 : Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi v meste 

Strážske za I. polrok 2010 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. 

MUDr. Jurečková – je zabezpečený pravidelný odvoz triedeného odpadu ? 

p. Šuľak – áno je zabezpečený, nie sú s tým problémy. 

Mgr. Hajdučko – je moţné priradiť k tomuto prehľadu aj finančné hodnotenie, aby bolo 

moţné posúdiť nielen príjmy ale aj výdavky pri nakladaní s týmito odpadmi. 

Ing. Makara – tento prehľad teraz k dispozícii nemám, ale na najbliţšom zasadnutí MsZ ho 

môţem predloţiť. 

p. Bočková doplnila riaditeľa MsPS o informáciu o odovzdaných mnoţstvách odpadu, ţe sú 

podklady o ekonomických nákladoch a nie je problém to rozčleniť a finančne ohodnotiť. 

 

Informáciu o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi v meste Stráţske za 

I. polrok 2010 zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 16 : Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole personálnej 

agendy zamestnancov MsÚ  

 

O písomnom materiáli, ktorý mali poslanci doma podrobne informoval hlavný kontrolór Ing. 

Marko. Poukázal na váţne nedostatky pri vedení personálnej agendy zamestnancov MsÚ  

v súlade s ustanoveniami zákonov. Je potrebné prehodnotiť zaradenie všetkých zamestnancov 

MsÚ podľa katalógu.  

MUDr. Jurečková – ako je moţné, ţe sa na to prišlo aţ v roku 2010, je to tvrdé porušovanie 

pracovných povinností, nie sú tu kontrolné mechanizmy na zistenie týchto skutočností.  

Ing. Tejgi – keďţe sa to týka aj môjho pôsobenia v predchádzajúcom období, tak ja nemám 

vedomosť o tom, ţe som upravoval plat len dvom osobám, neviem ako sa dostal môj podpis 

na 2 platobné výmery. Túto záleţitosť som konzultoval s terajším primátorom a je potrebné 

urobiť nejaký záver k týmto hrubým nedostatkom. Jednoznačne tu zlyhala kontrolná činnosť, 
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keď sa to dozvedáme aţ po štyroch rokoch. 

Ing. Lecáková vysvetlila súvislosti s týmto problémom, je moţné nahliadnuť do evidenčných 

listov. 

PhDr. Bušaničová – je potrebné dať všetky tieto závady do poriadku v súlade s platnými 

zákonmi. 

Ing. Cacara – je potrebné prijať úlohu podať informáciu MsZ o prijatých  opatreniach na 

odstránenie týchto závaţných nedostatkov.          

 

Hlasovanie za úlohu podať informáciu o opatreniach prijatých na odstránenie nedostatkov 

zistených pri kontrole hlavného kontrolóra mesta Strážske personálnej agendy zamestnancov 

MsÚ : 

T : do najbližšieho zasadnutia MsZ              Z: hlavný kontrolór 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole personálnej agendy zamestnancov 

MsÚ MsZ berie na vedomie. 

 

K bodu č. 17 :  Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o následnej finančnej 

kontrole príjmovej položky 212003 – príjem z prenájmu budov, priestorov a objektov 

za rok 2009   

 

K písomnému materiálu, ktorý mali poslanci doma mal podrobný komentár hlavný kontrolór 

Ing. Marko.  

Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o následnej finančnej kontrole príjmovej poloţky 

212003 – príjem z prenájmu budov, priestorov a objektov za rok 2009  bez pripomienok 

poslancov MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 18 :  Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole evidencie 

a zúčtovania cenín ( pokutových blokov ) na Mestskej polícii  

 

Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole evidencie a zúčtovania cenín  

( pokutových blokov ) na Mestskej polícii mali poslanci k dispozícii doma. Informoval o nej 

hlavný kontrolór Ing. Marko a bez pripomienok tento materiál MsZ zobralo na vedomie. 
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K bodu č. 19 : Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole plnenia opatrení 

vyplývajúcich z kontrol v I. polroku 2010 

 

K Správe hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole plnenia opatrení vyplývajúcich 

z kontrol v I. polroku 2010, ktorú mali poslanci doma, mal komentár hlavný kontrolór Ing. 

Marko. Poslanci nemali pripomienky k tejto správe a MsZ ju berie na vedomie.  

 

K bodu č. 20 : Informácie zo zasadnutí komisií MsZ 

 

Komisia ŽP – informuje p. Šuľak 

p. Bočková predloţila Správu o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi 

za I. polrok 2010.  

Komisia správu prerokovala a upozorňuje ţe: 

Z celkového mnoţstva komunálneho odpadu vyprodukovaného občanmi bolo v bytových 

domoch na Laboreckej ulici vyprodukované 50,14 t; t.j. 11,55%; prepočítané na jedného 

obyvateľa 418 kg/osoba/polrok, čo je takmer 5x viac ako u ostatných obyvateľov v meste, 

kde je produkcia 87,6 kg/osoba/polrok. 

Pri čistení zberných miest biologicky rozloţiteľného odpadu v júni t.r. bolo vytriedených 

31,98 t iného ako biologicky rozloţiteľného odpadu, ktorý bol vyvezený na skládku Pláne. 

Nárast mnoţstva odpadu z mechanického spracovania odpadov, t.j. odpad ručne vytriedený 

na stredisku separovaného zberu bol spôsobený čistením a prípravou haly na rekonštrukciu. 

V porovnaní s I. polrokom 2009 bolo za I. polrok 2010 na skládku Pláne celkom vyvezených 

o 245,87 t odpadu viac, čo je nárast o takmer 38%. 

Komisia po prerokovaní zobrala správu na vedomie.  

Doporučuje sústrediť viac pozornosti: 

- na pravidelné vyprázdňovanie kontajnerov na separovaný zber odpadov, aby ich 

preplnenie neodrádzalo občanov od separovania,  

- na nakladanie s BRKO  - vytvoriť podmienky, zaviesť systém, účinne kontrolovať 

jeho dodrţiavanie a postihovať tých, ktorí systém nedodrţiavajú. 

Návrh rozpočtu na roky 20100 aţ 2013 predloţila p. Bočková 

Komisia po prerokovaní doporučuje mestskému zastupiteľstvu predloţený rozpočet schváliť.  

Informáciu o sťaţnosti Bytového spoločenstva ŠTVORBYT na hluk, ktorý sa hlavne v piatok  

od skorých večerných hodín do neskorého sobotného rána ozýva z krytu CO. Sťaţnosť 

podpísalo 30 občanov mesta. 

Komisia po diskusii konštatuje: 
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je to sťaţnosť mnohých občanov mesta  - nielen spoločenstva Štvorbyt, sťaţujú sa tieţ 

občania z obytných domov na ulici Vihorlatskej, Mierovej a tieţ občania z domu sociálnych 

sluţieb, 

- diskotéky, ktoré sú organizované v kryte CO (a tieţ na terase u p. Sidorovej) neslúţia 

občanom mesta ale zhromaţďujú sa tu obyvatelia okolitých obcí, 

- zdrojom hluku sú aj sprievodné javy diskoték – zhromaţďovanie pred a po diskotéke, 

kde meranie hluku neprichádza do úvahy, 

- diskotéky sú nielen zdrojom hluku – ich účastníci spôsobujú neporiadok na 

chodníkoch a mestských priestoroch, ničia majetok mesta 

 

MUDr. Jurečková – je moţné, aby mu mesto, resp. MsZ pozastavilo činnosť takýchto 

podujatí, kým neodstráni hluk a ďalšie problémy s tými súvisiace. 

PhDr. Bušaničová – áno môţe, ale zatiaľ nemáme určené opatrenia. Primátor má na budúci 

týţdeň dohodnuté pracovné stretnutie s dotyčnou podnikateľkou, na ktorom budú o tomto 

probléme jednať a MsZ bude o výsledku informovať. 

Ing. Marko – túto sťaţnosť musí mesto prešetriť v zákonnej lehote a konať k tejto záleţitosti.  

Komisia doporučuje: 

- kontrolu podnikov prevádzkujúcich diskotéky zamerať aj na kontrolu „prevádzkových 

poriadkov“, ktoré musia podniky mať, a v ktorých je uvedený aj počet miest 

v prevádzke, 

- pri porušení prevádzkového poriadku upozorniť majiteľa a pri opakovaní porušenia 

ďalšie diskotéky nepovoliť, 

- vo VZN ustanoviť činnosti, ktorých vykonávanie je zakázané alebo obmedzené na 

určitý čas alebo na určitom mieste, prípadne stanoviť podmienky ich vykonávania. 

(právny názor právnika Kancelárie verejného ochrancu práv)  

 

Komisia v rámci agendy v oblasti ŢP berie na vedomie informáciu: 

- o konaní MŢP SR, na ktorom bol určený rozsah hodnotenia pre stavbu „I/18 a I/74 

„Lipníky- Ubľa, preloţka cesty“, 

- postupe pri riešení sťaţnosti na hlučnosť prevodovky výťahu, 

- o rozhodnutí ObÚ ŢP Michalovce vo veci zmeny povolenia na vypúšťanie skleníkových 

plynov pre TP 2, s.r.o. Stráţske, 

- o zaslaných výzvach na odstránenie nedostatkov pre RD Voľa, STEELINVEST, s.r.o. 

Košice, BELARIA, s.r.o. Prešov, 

- o konaní vo veci súhlasu na dočasné uţívanie stavby „Likvidácia emisií“ pre spoločnosť 

Chemko, a.s. Slovakia, 

- o zmene integrovaného povolenia pre skládku Pláne, ktorou bola povolená stavba 

„Uzavretie a rekultivácia skládky Hôrky - Pláne, I. etapa“, 

- o zmene integrovaného povolenia pre prevádzku Pentol, zmena spočíva v predĺţení 

termínu nakladania s nebezpečnými odpadmi, 

- o vydaných súhlasoch na povolenie stavby MZZO pre Regena ES, s.r.o. Stráţske a SVB 

Zafír Stráţskče – kotly s palivom zemný plyn, 

- o priebehu konania vo veci výrubu náletových drevín a kríkov pre TSR, s.r.o. Bratislava – 

príprava staveniska na stavbu skladu ţelezného šrotu, 
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- o zaslanom záverečnom stanovisku MP, ŢP a RR SR k správe o hodnotení stavby 

„Vedenie 2 x 400kW V. Kapušany – Voľa - Lemešany“. 

 

Bytová komisia – informuje p. Tejgi 

 

Komisia prejednala predĺţenie nájomných zmlúv na nízkoštandardné byty.  

 

MENO A PRIEZVISKO ČÍSLO BYTU  NZ NA DOBU  

  

Dudičová Gabriela  A2   do 16.11.2011 

Tokár Gabriel   A3   do 16.11.2011 

Adamová Margita  A4   do 16.11.2011 

Adamová Renáta  A5   do 16.11.2011 

Tolvaj Jozef ml.  A6   do 16.11.2011 

Goroľ Karol    A7   do 16.11.2011 

Adam Emil   A8   do 16.11.2011 

Šmaťová Eva   A9   do 16.11.2011 

Janičo Roman   A10   do 16.11.2011 

Markéta Maľarová  B1   k 31.8.2010 dlh 334 €, splátky TKO 11 € 

Kapura Ján   B2   do 16.11.2011 

Daňo Roman   B3   do 16.11.2011 

Kapura Viliam   B4   do 16.11.2011 

Krištová Beáta   B5   má NZ do 18.5.2011 

Podraná Ingrida  B6   do 16.11.2011 

Tokárová Iveta  B7   k 31.8.2010 dlh 85 € 

Sabolová Jarmila  B8   do 16.11.2011 

Šmaťová Anna  B9   k 31.8.2010 dlh 141 €, splátky TKO 2,92 

Tokárová Magdaléna  B10   do 16.11.2011 

 

- komisia navrhuje nepredĺţiť zmluvu Markéte Maľarovej, byt B1. 

- komisia navrhuje predĺţiť nájomné zmluvy nájomníkom s podmienkou vyrovnania dlhu do 

15.11.2010. 

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák,  

Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

Zo zápisnice terénnych sociálnych pracovníkov vyplýva porušovanie nájomnej zmluvy 

z titulu prijímania cudzích návštevníkov, pravdepodobne tam aj prespávajú. Komisia 

doporučuje zo strany MsP častejšiu kontrolu a z kontrol mestskej polície v nízkoštandardných 

bytoch robiť zápisnice. 

p. Roman – kontroly sa pravidelne vykonávajú, navrhujem zapracovať do nájomných zmlúv 
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oznámenie o pobyte cudzích osôb. 

Mgr. Voľanská – na porade s právničkou sme sa dohodli, ţe zmluvy doplníme. 

Komisia prejednala poţiadavku Hrnčiarovej Moniky byt A1 o pridelenie bytu B1 (z jedného 

obytného domu do druhého) z dôvodu ťaţko chorého syna, ktorého ruší hluk v obytnom 

dome A, nakoľko tam bývajú neprispôsobivejší občania ako v obytnom dome B. Terénni 

sociálni pracovníci podporujú túto výmenu aj z dôvodu, ţe Hrnčiarová Monika si v byte 

udrţuje poriadok a má slušné správanie. Nemá dlh na nájomnom.  

 

Komisia navrhuje schváliť pridelenie bytu B1 pre Moniku Hrnčiarovú od 17.11.2010 do 

16.11.2011. 

 

Hlasovanie za pridelenie bytu B1 pre Moniku Hrnčiarovú od 17.11.2010 do 16.11.2011 : 

 Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

Komisia prejednala predĺţenie nájomných zmlúv v bytovom dome U3. 

 

MENO A PRIEZVISKO ČÍSLO BYTU  NA DOBU   

 

Rusová Anna   U-3/A/1  do 31.10.2013 

Dančišin Erik   U-3/A/5  do 31.12.2010  

Barančová Silvia  U-3/C/2  do 31.10.2013 

 

Dančišinovi Erikovi schváliť predĺţenie do 31.12.2010, nakoľko voči nemu evidujeme dlh. 

Pokiaľ dlh nevyrovná do 31.12.2010 navrhujeme zmluvu nepredĺţiť.  

 

Hlasovanie za predĺženie NZ v bytovom dome U3 : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

Obchodno – podnikateľská komisia – informuje p. Tejgi 

Ţiadosť krúţku poézie Zrkadlenie. Ako spoločenská organizácia mesta ţiada o prenájom 

nebytového priestoru v budove U2  za cenu 1 Euro / rok za účelom skúšky programu 

k oslavám SNP,  oslavám 1. mája, ku Dňu matiek, Mesiac úcty k starším, Vianoce, Nový rok. 

Krúţok má 10 členiek a v poslednom období skúšali v poţičaných priestoroch budovy U2, na 

chodbe, v CVČ,  v súkromnom byte, v Aztéke... - komisia doporučuje. 
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Hlasovanie za schválenie prenájmu nebytového priestoru pre spoločenskú organizáciu mesta 

Strážske Zrkadlenie v budove U 2 a cenu za prenájom vo výške 1 €/ rok : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť Eva Minichová – Nábytok BYTEX, Košická 2505/19, 066 01 Humenné. Ţíada 

o prenájom nebytových priestorov za účelom presťahovania firmy. Firma pôsobí na území 

mesta v priestoroch na ul. Obchodnej 252 /Chemik/  uţ do roku 2001. S mestom ako 

podnikateľka mala počas celého obdobia bezproblémový vzťah. S príchodom nových 

majiteľov im bol zvýšený nájom a účtované ďalšie náklady, ktoré firmu postupne privádzajú 

do finančnej straty. Vzhľadom na celkové schátranie priestorov, prienik hmyzu, nefunkčného 

tepla a hygienického zariadenia  dala výpoveď ku dňu 30.09.2010 z uvedeného prenájmu.  

Na základe toho sa opätovne obracia na mestské zastupiteľstvo so ţiadosťou o prenájom  

vhodnejších nebytových priestorov. Má  záujem o vchod do starého kina – časť foajé, ktoré 

by po malej úprave a vyprataní starých  rozbitých vecí mohlo slúţiť na účely obchodu 

s nábytkom. Vedela by tento priestor skultúrniť a v súčinnosti s mestom zachovať obchodnú 

sieť, ktorá slúţi obyvateľom mesta - komisia doporučuje posúdiť z hľadiska stavebného 

a stavebných úprav, či priestor je vhodný na podnikanie. 

 

Ţiadosť Občianskeho zdruţenia kolkárov a rekreačných športovcov, Krivošťanská 517, 

Stráţske o pridelenie nebytového priestoru za účelom vyuţívania na porady, stretnutia pri 

naplánovaných akciách, z dôvodu, ţe organizácia má veľký počet členov a má problém pri 

zvolaniach schôdzí a stretnutí. - komisia doporučuje v budove U2, miestnosť cca 20 m
2
– 

sklad nábytku MsÚ. 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu nebytového priestoru pre Občianske združenie kolkárov 

a rekreačných športovcov, Krivošťanská 517, Strážske v budove U 2 na poschodí o rozlohe 

20 m²  za účelom zriadenia kancelárie a cenu v zmysle platného VZN : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Remzi Camberovitch, Agátová 2451/9, 071 01 Michalovce. Ţiada o prenájom nehnuteľnosti 

– časť pozemku o výmere cca 40 m
2 

par. č. 106/2 a 1672. Jedná sa o časť pozemku pred 

vstupom do jeho areálu, kde sa nachádza prevádzková budova zmrzliny. Účelom uţívania 
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predmetného pozemku je zásobovanie prevádzkovej budovy zmrzliny. Pozemok je 

v súčasnosti nevyuţívaný, preto ţiada prenájom pozemku, aby mohol riešiť zásobovanie 

z miestnej komunikácie - komisia doporučuje vyjadrenie komisie výstavby a ÚP /voda, plyn, 

elektrina/ a komisie ţivotného prostredia. 

 

Ţiadosť Anton Vaľko, Okruţná 492/56, Stráţske, ţiada o predaj parcely č. 1444 záhrady 

o výmere 674 m
2 

, ul. Krivošťanská /smerom k bývalému pionierskemu táboru/ za cenu, aká 

bola schválená na mestskom zastupiteľstve - komisia doporučuje odpredaj pozemku 

obchodno-verejnou súťaţou. 

 

Hlasovanie za schválenie vyhlásenia obchodnej - verejnej súťaže na odpredaj pozemku parc. 

č. 1444 o výmere 674 m², ul. Krivošťanská ( smerom k bývalému pionierskemu táboru ): 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, MUDr. 

Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. 

Kamil Hajdučko, Zdržal sa : Mgr. Anna Babjaková, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

Vyhlásenie obchodnej - verejnej súťaţe na odpredaj prebytočného majetku 6 ks garáţi 

v objekte Chemik II. nachádzajúcich sa na ul. Obchodnej parc. č. 523/3 pre záujemcov, ktorí 

predloţia najvyššiu cenovú ponuku v obchodnej - verejnej súťaţi. 

 

Hlasovanie za  schválenie vyhlásenia obchodnej - verejnej súťaže na odpredaj prebytočného 

majetku 6 ks garáží v objekte Chemik II., ul. Obchodná, parc. č. 523/3 : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

Katarína Švihurová, Vihorlatská 624, Stráţske, ţiada o prenájom nebytového priestoru 

v OD Laborec o výmere cca 30 m
2
 za účelom zriadenia prevádzky holičstvo – kaderníctvo 

 - komisia doporučuje. 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu nebytového priestoru pre Katarínu Švihurovú,  

Vihorlatská 624, Strážske v OD Laborec na poschodí o rozlohe cca 30 m² za účelom 

zriadenia prevádzky Holičstvo – kaderníctvo a cenu v zmysle platného VZN : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 
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Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

P. Tejgi informoval  o výsledku obchodnej verejnej súťaţe na predaj nehnuteľnosti 

Motoklub, ul. Druţstevná, súp. č. 785 Stráţske. Výberová komisia zasadala dňa 22.07.2010, 

boli doručené 2 ponuky, od. p. Martina Zamboryho a od Leman Slovakia, s.r.o. Humenné. 

Keďţe na základe zistenia neboli splnené podmienky zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

§ 9a ods. 2 v znení neskorších predpisov a zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe 

k informáciám, komisia doporučuje túto obchodnú verejnú súťaţ zrušiť a vyhlásiť novú 

obchodnú verejnú súťaţ, v ktorej budú splnené ustanovenia uvedených zákonov. Komisia 

zasadala dňa 12.08.2010. Bola doručená len jedna ponuka od p. Martina Zamboryho, ktorý 

splnil všetky podmienky v účasti v obchodnej verejne súťaţi. Komisia doporučuje schváliť 

odpredaj budovy Motoklubu, ul. Druţstevná, súp. č. 785, parc. č. 458, Stráţske pre p. Martina 

Zamboryho, Krivošťanská 517, Stráţske za cenu 31 500 €. 

 

Hlasovanie za schválenie odpredaja budovy Motoklubu, ul. Družstevná, súp. č. 785, parc.   

č. 458, Strážske pre p. Martina Zamboryho, Krivošťanská 517, Strážske za cenu 31 500 € na 

základe verejnej-obchodnej súťaže : 

Za: PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, Magdaléna 

Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, 

Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

 

Mgr. Kamil Hajdučko, BROADWAY CLUB, Jahodná 518, Stráţske ţiada o realizáciu 

výmeny vchodových dverí a zápočet nákladov skutočne zrealizovaných prác do nájmu. 

- komisia doporučuje predloţiť ďalšie 2 cenové ponuky, predloţená cenová ponuka je vysoká 

Ing. Ladislav STAREGA – projekcia a montáţ el. zariadení, Hrubečská 19, 044 31 

Kostoľany nad  Hornádom.  Ţiadosť o vyjadrenie k projektovej dokumentácii pre potreby 

územného konania stavby. Firma ANTIK Telecom s.r.o., Čárskeho 10, Košice ţiada 

o vyjadrenie k predloţenej projektovej dokumentácií s názvom Stráţske – optická sieť, 

v súvislosti s pripravovanou výstavbou líniovej zemnej optickej trasy spájajúcej objekty 

prevaţne bytovej výstavby za účelom podnikania v oblasti ponúkanie sluţieb 

telekomunikačného charakteru ako je poskytovanie telefónneho spojenia, internetu 

a televízneho vysielania - komisia informatívne zobrala na vedomie. 
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Komisiasociálnej pomoci a zdravotníctva – informuje MUDr. Jurečková 

 

Klub dôchodcov – ţiada o jednorazovú dávku-príspevok, ktorý by sa vyuţil na nákup – 

doplnenie potrieb pre klub (ventilátor, mikrovlná rúra, riad...). V rozpočte majú fin. 

prostriedky len na vopred naplánované akcie. Komisia doporučuje schváliť navýšenie 

rozpočtu pre Klub dôchodcov vo výške 200 Eur z poloţky 642026 „na dávku v hmotnej 

núdzi“ na poloţku 633006 „všeobecný materiál“. 

 

Hlasovanie za schválenie zmeny rozpočtu pre Klub dôchodcov navýšením príjmovej položky 

633006 o 200 € pri rovnakom znížení  položky FK 10.7.0 – EK 642026 „ na dávku v hmotnej 

núdzi “ : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Hlasovanie za úlohu vykonať zmenu rozpočtu z položky FK 10.7.0 – EK 642026 „ na dávku 

v hmotnej núdzi “ na položku FK 10.7.0 – EK 633006 „ všeobecný materiál “: 

T : do najbližšieho zasadnutia MsZ          Z : vedúca ekonomického oddelenia 

 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Lazorová Anna – ţiada o jednorazovú dávku na čiastočnú úhradu nákladov na rekonštrukciu 

kúpeľne, ktorú museli prerábať z dôvodu ťaţkého zdravotného stavu manţela. Príspevok 

z úradu práce nedostali. Komisia doporučuje schváliť jednorazovú dávku vo výške 100 Eur, 

ako výnimku schválenú primátorom, nakoľko sa dávka v VZN pre manţelskú dvojicu 

poskytuje vo výške 49,79 €.  (písomné odôvodnenie primátora). 

 

Hlasovanie za schválenie  na základe čl. 6 ods. 3 VZN č. 1/2008 jednorazovú sociálnu dávku 

pre p. Annu Lazorovú výške 100  € : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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Ferencová Gabriela  – ţiada o jednorazovú dávku, ktorú by pouţila na základné ţivotné 

potreby a náklady na bývanie. Je vdova s dvoma deťmi, v hmotnej núdzi. Komisia 

nedoporučuje schváliť jednorazovú dávku. 

 

Komisia zobrala na vedomie ţiadosti Heleny Konečnej a Mariana Pivarníka  - odstránenie 

následkov záplav. 

Kvapka krvi – komisia doporučuje  pouţitie finančných prostriedkov na zabezpečenie akcie 

Kvapka krvi vo výške 200 Eur, ktorá sa uskutoční 30.septembra 2010 o 15,00 hodine.  Je to 

odovzdávanie ocenení darcom krvi.  

 

Finančná komisia – informuje Ing. Cacara 

 

Komisia  bola oboznámená so stavom plnenia príjmov a výdavkov za 1. polrok  2010. 

Vzhľadom na pokles príjmov v poloţke výnos dane z príjmov zo ŠR , je potrebné sledovať 

čerpanie výdavkov ako aj  pouţitie prostriedkov z rezervného fondu  na preklenutie časového 

nesúladu medzi príjmami a výdavkami, za účelom zabezpečenia plynulého financovania 

nevyhnutných výdavkov rozpočtu mesta na rok 2010. Rozpočet mesta bol k 30.6.2010 

úmerne čerpaný a mesto vyfinancovalo všetky svoje projekty, ktorých ročné plnenie bolo 

plánované v prvom polroku, ako aj financovanie prevádzkových výdavkov bez závaţnejších 

problémov. Z doterajších výsledkov môţeme konštatovať, ţe pri dodrţiavaní princípu 

efektívneho čerpania výdavkov bude plnenie plánovaného ročného rozpočtu mesta dodrţané. 

Komisia doporučuje  MsZ   čerpanie rozpočtu k 30.6.2010 na prerokovanie. 

Komisii bol predloţený návrh na  1. zmenu rozpočtu, v ktorej sú riešené uţ dané skutočnosti 

ako sú zdroje zo ŠR a EU na krytie financovania výdavkov,  prekročené výdavkové 

poloţky/server mesta/,  zmeny medzi poloţkami. Výdavky  na správe bytov,  kde bolo 

vyfinancované krytie energií zo zdrojov / Chemik/ RFF bez zmeny rozpočtu. Zostatok 

čistých finančných zdrojov k 30.6.2010 na správe bytov je vo výške 32 345,80 

€.Zmenarozpočtu na financovanie projektu komunitná práca, aktivačné práce , voľby  a to tak 

vo výdavkovej ako aj v príjmovej časti rozpočtu.  

Komisia doporučuje  MsZ  návrh na zmenu rozpočtu schváliť. 

Analýza škôl a školských zariadení-  komisia sa oboznámila s analýzou, ako aj s tým 

súvisiacimi ţiadosťami Základnej školyna zvýšenie rozpočtu  na ŠKD a vybavenie zariadenia 

pre novovytvorené jazykové a počítačové učebne v ZŠ. Vzhľadom na  súčasnú situáciu 

odporúča na vybavenie interiéru nových učební spracovať ponuky  na výberové konanie 
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a uvaţovať s rozpočtom v roku 2011na ich realizáciu,  v súvislosti s dofinancovaním ŠKD 

spracovať  presný návrh na nevyhnutné výdavky do konca roka 2010, ako aj moţnosti 

vlastných zdroj financovania. Odporúčania, ktoré vyšli z analýz škôl a školských zariadení  

poukazujú na skutočnosť, ţe návrh na zmenu rozpočtu na beţné výdavky bude v rozpore 

s VZN č.1/2010 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa. V navrhovanej zmene 

rozpočtu budú zapracované aj vlastné zdroje škôl a školských organizácií a preto je potrebné 

prehodnotiť čerpanie výdavkov na spomínané zmeny. 

Komisia doporučuje  MsZ   tento materiál na prerokovanie. 

Komisia bola oboznámená s prehľadom úhrad pohľadávok na Chemiku A,B,2. 

Komisia doporučuje  MsZ   tento materiál na prerokovanie. 

Ţiadosť o zápočet odpočtu z nájmu p. Martina Hajdučku na základe  predloţeného 

vyúčtovania prác doporučuje v zmysle stanoviska Referátu výstavby a územného plánovania, 

započítať náklady do  hodnoty majetku a odpočet z nájmu.  

 

Hlasovanie za schválenie zápočtu oprávnených nákladov vynaložených na výmenu 30 ks 

okien na prenajatom objekte jedáleň do platby nájomného nájomníkovi M. Hajdučkovi, 

Jahodná 518, Strážske vo výške 14 876,22 € bez DPH v zmysle Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta ( § 20 ): 

 Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Komisia zobrala na vedomie poţiadavku Materskej školy na zapracovanie údrţby budovy do 

rozpočtu na rok 2011. 

Komisii bola predloţená ţiadosť p. Antona Vaľka  o odkúpenie pozemku par. č. 1444 

o výmere 674 m
2 

 na ul. Krivošťanskej.   

Komisia doporučuje MsZ postupovať v zmysle právnych predpisov a zásad mesta Stráţske. 

Komisii bola predloţená ţiadosť Gréckokatolíckej cirkvi Stráţske o poskytnutie dotácie vo 

výške 10 000 € na zaplatenie  dlhu , ktorý vznikol pri rekonštrukcii strechy a fasády chrámu.  

Komisia odporúča postupovať v zmysle VZN č. 2/2005 VZN o dotáciách mesta Stráţske 

a prerokovať túto ţiadosť v roku 2011. Komisia doporučuje v tomto roku schváliť 2 000 €. 

Ing. Lecáková – je potrebné nájsť zdroj, ( z rezervného fondu ), z ktorého bude poskytnutá 

dotácia. 
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MUDr. Jurečková – navrhujem hlasovať za schválenie dotácie z rezervného fondu vo výške 

2 000 € : 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Grécko-katolícku cirkev Strážske vo výške 2 000 € : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Komisia výstavby a ÚP – informuje Ing. Venglarčíková 

Komisii bola predloţená ústna informácia o rozostavanosti, postupnosti prác na stavbách v 

investorstve mesta.  

Stavba  „ Rozšírenie stokovej siete mesta Stráţske “ doteraz nebola začatá z dôvodu, ţe 

zmluva s Ministerstvom ţivotného prostredia bola podpísaná aţ 16.6.2010.V súčasnosti je 

dokumentácia VO predloţená na MHŢPa RR SR na kontrolu.  

Aj stavba „ Modernizácia verejného osvetlenia “ nebola začatá. V tomto prípade bola zmluva 

s MHSR podpísaná 1.6.2010. V súčasnosti je ukončené verejné obstarávanie na zhotoviteľa 

stavebných prác. Zhotoviteľom je MARBER s.r.o. Humenné. Dokumentácia verejného 

obstarávania je predloţená Slovenskej inovačnej a energetickej agentúre Košice na kontrolu. 

„ Rekonštrukcia haly na separovaný zber odpadov “ v investorstve MsPS Stráţske doteraz 

nebola začatá. V súčasnosti je opätovne dokumentácia VO predloţená na MHŢPa RR SR na 

kontrolu.  

Oplotenie parku je plánované na začatie v druhej polovici septembra. V súčasnosti MsPS robí 

prípravné práce na úprave staveniska pre výstavbu oplotenia. Na základe prieskumu trhu 

zhotoviteľom je PROOKNA Prešov. 

Komisii bola podaná informácia o majetkovom stave pozemkov a stavieb mesta.  Boli 

zapísané stavby 20 b. j. blok A a B, je podaný návrh na zapísanie objektu školy po 

modernizácii. Mesto podalo písomnú ţiadosť na SPF Bratislava o prevod pozemkov pod  

cintorínom na ul. Osloboditeľov a časť pozemkov do výmery cca 300 m² pod chodníkom na 

ul. Laboreckej. Doteraz nie sú vysporiadané pozemky  pod miestnymi komunikáciami na ul. 

1. Mája, Obchodnej, Okruţnej, Pod hradom a Za záhradami. 

Komisia po prerokovaní ţiadosti p. Remziho Camberovitcha, Agátová 2451/9, Michalovce 

ohľadom prenájmu časti pozemku na parcelách C-KN 106/2 a E-KN 1672 pred prevádzkou 

zmrzliny na ul. Mierovej pre potreby zásobovania prevádzkovej budovy zmrzlina (vstup do 

areálu) súhlasí s prenájmom na účely zásobovania za cenu podľa všeobecne platných 

cenových podmienok.  

PhDr. Bušaničová – je potrebné, aby doplnil svoju ţiadosť o podrobnejšie informácie. 
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Komisia prerokovala ţiadosť Ing. Antona Vaľka, Okruţná 492/56, Stráţske o odpredaj 

pozemku na parcele číslo C-KN 1444 o výmere 674 m², druh pozemku záhrada na ul. 

Krivošťanskej smerom k bývalému táboru. Komisia doporučuje odpredať pozemok v rámci 

obchodnej verejnej súťaţe záujemcovi, ktorý ponúkne najvýhodnejšiu cenu.           

Komisia po prerokovaní ţiadosti SPP – distribúcia, Bratislava o vyjadrenie k projektu stavby 

pre stavebné povolenie na obnovu MP STL Stráţske IBV doporučuje vydať kladné 

stanovisko k predmetnej rekonštrukcii. V stanovisku podmieniť uvedenie rozkopávok ciest, 

chodníkov a priestranstiev do pôvodného stavu. Rozkopávky ciest a chodníkov realizovať len 

v tých miestach, kde je pôvodný plynovod v ceste resp. chodníku. V ostatných úsekoch riešiť 

podvrtávky ciest a chodníkov.  

Komisii po prerokovaní ţiadosti firmy ANTIC, Telecom Košice o vyjadrenie k projektovej 

dokumentácii pre územné konanie pre akciu „ OPTICKÁ SIEŤ “ doporučuje vydať kladné 

stanovisko. Trasu rozvodov viesť v zelených pásoch. Prechody cez cesty a chodníky riešiť 

podvŕtaním. Súbeţné trasy so stavbou „ REKONŠTRUKCIA VEREJNÉHO OSVETLENIA“ 

riešiť v spoločnom výkope.  

Komisii boli predloţené podklady na zápočet oprávnených nákladov vynaloţených na 

výmenu  elektroinštalácie na prenajatom objekte Kolkáreň zo strany nájomníka Mgr. Kamil 

Šejirman, Krivany. 

Na základe zákona o verejnom obstarávaní boli zo strany Mesta Stráţske vyţiadané 3 cenové 

ponuky na výmenu elektroinštalácie. Boli predloţené 3 cenové ponuky. Najniţšia ponuka 

bola od firmy Ing. Onduško Jozef OMP Humenné v sume  2 028,37 EUR s DPH (bez DPH 

1 855,77 EUR), ktorú komisia doporučuje MsZ schváliť na zápočet. Firma  MARBER s.r.o. 

Humenné podala ponuku v sume 2 005,60 EUR bez DPH a firma  ELMONT podala cenovú 

ponuku v sume  2 095,00 EUR bez DPH. 

 

Hlasovanie za schválenie zápočtu oprávnených nákladov vynaložených na výmenu 

elektroinštalácie na prenajatom objekte Kolkáreň do platby nájomného nájomníkovi Mgr. K. 

Šejirmanovi, Krivany vo výške 1 855,77 € v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta 

 ( § 20 ) : 

 Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková,Magdaléna Juhásová, MUDr. 

Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. 

Kamil Hajdučko, Zdržal sa : Mgr. Anna Babjaková, Neprítomná :Ing. Lýdia Harmanová 

Komisii v súvislosti s výstavbou oplotenia v parku bola predloţená zápisnica, kde záhradkári 

susediaci s parkom poţadujú osadenie oplotenia min. 0,5 m od jestvujúceho oplotenia parku a 

tým, ţe preluku medzi novým oplotením a majetkovou hranicou záhradiek odkúpia. Komisia 

doporučuje toto riešenie s tým, ţe záhradkári uzatvoria s Mestom Stráţske zmluvu o budúcej 

zmluve o odkúpení pozemku v cene za 1 m² podľa znaleckého posudku, znášajú náklady na 
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znalecký posudok, geometrický plán a náklady spojené s prevodom na Správe katastra 

Michalovce.   

Zo strany  REALITY EXPERTS, s.r.o. Mierová 630, Stráţske, ktorej bola schválená čiastka 

994,09 EUR s DPH, bola predloţená ţiadosť o zápočet oprávnených nákladov na výmenu 

okien v prenajatom priestore v obchodnom dome Laborec. Súčasťou ţiadosti sú faktúry, 

kúpna zmluva a zápisnica o odovzdaní a prevzatí. Po kontrole skutočne prevedených prác zo 

strany referátu výstavby, komisia doporučuje v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom 

mesta schváliť zápočet oprávnených nákladov na výmenu okien v čiastke 850,01 EUR 

s DPH.  

 

Hlasovanie za schválenie zápočtu oprávnených nákladov vynaložených na výmenu okien na 

prenajatom objekte OD Laborec do platby nájomného nájomníkovi Reality Experts, s.r.o., 

Mierová 630, Strážske vo výške 850,01 € s DPH v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta ( § 20 ) : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, MUDr. 

Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. 

Kamil Hajdučko, Neprítomná : Magdaléna Juhásová, Ing. Lýdia Harmanová 

Zo strany  KARMEN, s.r.o. Strojnícka 15, Prešov, ktorej bola schválená čiastka 1 845,97 

EUR bez DPH, bola predloţená ţiadosť o zápočet oprávnených nákladov na výmenu okien a 

dverí v prenajatom priestore v obchodnom dome Laborec. Súčasťou ţiadosti je faktúra na 

čiastku 1 840,23 EUR bez DPH. Po kontrole skutočne prevedených prác zo strany referátu 

výstavby, komisia nedoporučuje v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta 

schváliť zápočet oprávnených nákladov na výmenu okien a dverí z dôvodu, ţe ţiadateľ 

nedodrţal podmienky výberového konania na dodávateľa prác. Práce boli zadané firme 

RAKY stav, s.r.o. Raslavice, ktorá sa nezúčastnila výberového konania. 

 

Komisii bola predloţená ţiadosť Kamila Hajdučka, Broadway klub, Jahodná 518, Stráţske, 

ktorou ţiada o zápočet nákladov na výmenu vchodových dverí v súlade s projektovou 

dokumentáciou vypracovanou firmou LINEA Michalovce v prenajatom priestore klubu 

v sume 5 509,25 EUR s DPH na základe predloţenej cenovej ponuky ním vybratej firmy. 

Komisia doporučuje výmenu vstupných dverí a ţiada, aby boli oslovené  ďalšie tri firmy na 

predloţenie cenovej ponuky podľa výkazu výmer, na základe čoho doporučí najniţšiu cenu. 

 

Zo strany  Martina Hajdučka, Jahodná 518/1, Stráţske ktorému bola schválená čiastka 

41 948,40 EUR s DPH (35 250,76 EUR bez DPH), bola predloţená ţiadosť o zápočet 

oprávnených nákladov na výmenu okien v prenajatom priestore mestskej jedálne. Súčasťou 

ţiadosti sú faktúry, objednávka, dodacie listy a zápisnica o odovzdaní a prevzatí. Po kontrole 
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skutočne prevedených prác zo strany referátu výstavby bolo zistené, ţe ţiadateľ je uţ platcom 

DPH a poţaduje čiastkový zápočet na doteraz 30 vymenených okien. Komisia doporučuje 

v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom mesta schváliť zápočet oprávnených 

nákladov na výmenu okien v čiastke 14 876,22 EUR bez DPH.  

Komisia bola informovaná o nepovolenom oplotení bývalého tábora na ul. Krivošťanskej, 

ktoré realizoval MUDr. Marián Pivarník bez ohlásenia stavebnému úradu. Stavebný úrad 

nariadil zastaviť práce na oplotení. Stavebník bol vyzvaný na predloţenie dokladov pre 

dodatočné povolenie stavby. V prípade nepredloţenia dokladov v poţadovanom termíne 

stavebný úrad nariadi odstránenie nepovolenej stavby. 

Komisia bola informovaná o poškodení pergoly na detskom ihrisku. V súčasnosti MsPS 

realizuje opravu. Nakoľko došlo k jej poškodeniu zo strany uţívateľov nie je moţná 

reklamácia. 

 

K bodu č. 21 : Interpelácie poslancov  

 

Mgr. Hajdučko – poškodené a špinavé detské ihrisko, fajčenie mládeţe na detskom ihrisku, 

zničené lavičky. 

p. Tejgi – na ul. Komenského urobiť brzdiace pásy, retardery pre bezpečnosť. 

- po ul. Komenského vozidlá premávajú po chodníkoch. 

p. Roman – je tam uţ zmena dopravného značenia, takţe je to povolené. 

MUDr. Jurečková – nebude moţné pri vynášaní smetných košov aj ich umytie. 

- na autobusovej zastávke opraviť drevené lavičky. 

p. Juhásová – terasa pri pekárni je zdemolovaná, hrozí nebezpečenstvo úrazu, vyzvať 

nájomníka na jej odstránenie. 

Mgr. Babjaková – pri vstupe ZŠ je vyschnutá breza, je potrebné ju odstrániť. 

Ing. Venglarčíková – neznesiteľný zápach po meste, do budúcnosti dohodnúť stretnutie a 

jednať s Roľníckym druţstvom Voľa. 

PhDr. Bušaničová – boli vykonané opatrenia, ktoré však spôsobili ešte horší zápach. 

Ing. Dvorščák – doporučujem schváliť finančné prostriedky na zabezpečenie bezpečnostných 

pásov na ul. Komenského, je to otázka 500 €. 

 

Hlasovanie za schválenie  uvoľnenia finančných prostriedkov do 1 000 € na realizáciu 

spomaľovacích pásov na ulici Komenského : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan Cacara, 
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Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ing. Dvorščák – na autobusovej zastávke nie sú doteraz odstránené zvyšky plagátov. 

-na ul. Za záhradami nie je doteraz odstránená hrdzavá dopravná značka, je to min. polročná 

záleţitosť. 

p. Tejgi – na ul. Mierovej bola vyvalená veľká smerová tabuľa a neviem, kde zmizla. 

p. Roman – táto smerová tabuľa bola nabúraná a potom odpílená. 

 

PhDr. Bušaničová – Keďţe uplynie štvorročné volebné obdobie, Okresný súd Michalovce 

ţiada mesto o zvolenie 4 prísediacich na súde a navrhuje opätovne p. Jozefa Čabáka a p. 

Sočovú Máriu, tak ako to bolo v predchádzajúcom období. Je moţné, aby to mohol byť aj 

niekto z poslancov MsZ. P. Sočová do dnešného dňa nebola zastihnuteľná, takţe zatiaľ 

nemáme jej súhlas. Z prítomných poslancov nemal nikto záujem o miesto prísediaceho, takţe 

sa  hlasovalo iba o jednom členovi prísediacich na Okresnom súde Michalovce. 

Hlasovanie za schválenie za prísediaceho Okresného súdu Michalovce p. Jozefa Čabáka, 

Nová 135, Strážske : 

Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna Babjaková, 

Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák,Ing. Dušan Cacara, 

Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 22 : Diskusia 

 

O slovo poţiadala p. Búciová, ktoré jej poslanci svojim hlasovaním udelili. 

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan 

Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

Vo svojom vystúpení poukázala na akútny problém, ktorý súvisí s objektom Kolkáreň, na zlý 

technický stav kolkárskych dráh, ktoré sú v dezolátnom stave a  ktoré je potrebné urýchlene 

opraviť, pretoţe uţ začala jesenná kolkárska sezóna  a kolkársky oddiel nemôţe hrať zápasy. 

Súčasný nájomník p. Šejirman doteraz neinvestoval do opravy kolkárskych dráh, investuje 

len do bufetu a preto kolkársky oddiel ţiada MsZ o finančnú pomoc na túto opravu. 
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O slovo poţiadal p. M. Konečný, ktoré mu poslanci svojim hlasovaním udelili. 

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan 

Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

P. Konečný informoval, ţe sa jedná o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške cca  

1000 €,  konštatoval, ţe 8 rokov sa nič pre kolkáreň neurobilo. P. Šejirman by tieto náklady 

na opravu uhradil s tým, aby sa mu zohľadnili odpočtom z prenájmu alebo iným prijateľným 

spôsobom. 

Po dlhej diskusii poslancov sa dohodlo, ţe je potrebné preskúmať nájomnú zmluvu a jednať 

o tom na pracovnej porade, ktorá bude 23.09.2010 následne jednať aj s p. Šejirmanom. 

 

O slovo poţiadal Ing. Kačur, ktoré mu poslanci svojim hlasovaním udelili. 

Hlasovanie : Za : PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, Mgr. Anna 

Babjaková, Magdaléna Juhásová, MUDr. Dana Jurečková, Ing. Jozef Dvorščák, Ing. Dušan 

Cacara, Martin Šuľak, Ján Tejgi, Mgr. Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

Vo svojom vystúpení sa podrobne vyjadril a podal vysvetlenie k jednotlivým 

dôvodom odvolania z funkcie prednostu MsÚ, ktoré primátor uviedol na predchádzajúcom 

zasadnutí MsZ – pracovná morálka, nekvalitné plnenie odborných úloh, pracovná disciplína  

( porušovaná aj po písomnom  upozornení ), správanie sa ( arogancia, drzosť ) a ďalšie 

dôvody, ktoré boli uvedené v článku v novinách Zemplínsky korzár. V závere verejne vyzval 

primátora, ţe pokiaľ má vedomosti o jeho sprenevere finančných prostriedkov, nech podá na 

jeho osobu trestné oznámenie. Zároveň verejne vyhlásil, ţe pokiaľ primátor neporušil zákon 

a vnútorné predpisy, tak sa primátorovi verejne ospravedlní. Keďţe primátor nie je prítomný 

na dnešnom zasadnutí MsZ, pýtam sa, čo mal dnes primátor dôleţitejšie ako zasadnutie 

 MsZ ? Svoje vystúpenie doloţil aj v písomnej forme a je prílohou zápisnice. 
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U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  1 7 8 / 2 0 1 0 

 

 

Záver rokovania vykonala zástupkyňa primátora, ktorá poďakovala prítomným za účasť a 

rokovanie o 20,45 hod. ukončila. 

 

 

 

 

        Ing. Vladimír Dunajčák 

             primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:      Ing. Jozef Dvorščák   Mgr. Anna Babjaková 

  


